表4-1亞洲大學醫學檢驗暨生物技術學系研究生學位考試評分表
亞洲大學  學年度第 學期碩士班暨碩士在職專班研究生學位考試評分表

Degree Exam Grading Form for Graduate Student of Master Program or On-job Master Program, ________Semester in the Year of________, Asia University

	系所別
Institute
	
	研 究 生

Graduate Student
	
	學　號

Student Number
	

	論文題目
Thesis Topic
	

	項目
Item
	評語Comments
	得分Score
	備註Remarks
	1、 學位考試成績評分以七十分為及格，一百分為滿分。考試成績以出席委員評定分數平均決定之。

1. As for the score in the Degree Exam, the qualified score is 70, and the perfect score is 100. The score will be determined by the average score of the scores graded by the attending commissioners.

2、 學位考試成績評定，博士班須有三分之一以上委員、碩士班須有二分之一以上委員評定為不及格者，以不及格論。評定以一次為限。

2. As for the score in the Degree Exam, a disqualified score will be determined, if it is graded to be disqualified by more than 1/3 of the commissioners in a Doctoral Degree Exam or by more than 1/2 of the commissioners in a Master Degree Exam. The score will be given once.
三、學位考試成績評定不及格，而其修業年限尚未屆滿者，得於次學期或次學年申請重考，重考以一次為限；重考成績仍不及格者，應令退學。

3. For anyone who fails the Degree Exam and whose terms of study are not due, he/she can apply for a re-exam in next semester or next year. The re-exam will take place once only. If he/she also fails the re-exam, he/she will be dropped out.

	研究方法

Research Method
	
	（20%）
	
	

	資料來源

Data Source
	
	（20%）
	
	

	文字與結構

Words and Structure
	
	（20%）
	
	

	
	
	
	
	

	心得創建或發明

Idea Creation or Invention
	
	（40%）
	
	

	評語
Comments
	考試委員：                簽章

Exam Commissioner:_______________(Signature)
	總成績
Total Score
	
	

	
	
	（100%）
	
	


